
Näringslivsrådet i Dorotea kommun  
20220823  

18:00  
Agenda för möte 5, Näringslivsrådet i Dorotea kommun  
Plats: Borgagården.  
  
Närvarande från Näringslivet:      
Anna-Karin Holmqvist, Borgafjällens lanthandel  
Sara Ahlqvist, Borgafjälls skicenter  
Ann-Sofie Brantholm, Konditori Dorotea  
Linda Nordh, Nordhs Alltjänst  
Niklas Nilsson, NN Transport  
Från kommunen:         
Greger Lindqvist, S  
Staffan Östman, C  
Olli Joenväärä, Kommunchef/Näringslivschef    
  

1. Näringslivsplan  
Vi gick igenom planen och gjorde revideringar, se bilaga. 
  
2. Genomgång röstning av årets företag i de olika kategorier; årets nytänkare, 
årets nystartsföretag, årets still going strong och peoples choice.       
Beslut:  
Gabriel kallar Ann-Sofie och Anna-Karin till möte efter 12 september för 
genomgång och fortsatt planering.   
                                                       
3. Rekryteringsmässa 2023, hur bör kommunen och näringslivet samarbeta för 
bästa effekt och hur går vi praktiskt vidare?  
Vilket datum är mässan, går den att kombinera med annat event/mässa ex 
Järvaveckan?  
Beslut:  
Ide´n på att kommun och näringsliv tillsammans åker på rekryteringsmässa 
presenteras på nästa företagsfrukost. Om företag i kommun visar intresse för 
gemensamt deltagande sätts en arbetsgrupp ihop av Näringslivsutvecklare.  
 
4. Vilka ämnen bör vi informera om i framtida företagsfrukostar/luncher för att 
skapa bättre förutsättningar för näringslivets utveckling och vardag?  
Förslag från rådet:  
Gemensamt deltagande på rekryteringsmässa (se punkt 3)  
Företagspresentationer  
Projektansökan NIMR 2 (näringslivsutveckling i möjligheternas region)  
Kommande utbildningar inom upphandling  
Kommande upphandlingar  
Information om vad som händer med torget (Per Nilsson bjuds  in)  
 
 
 



5. Förslag på prioriterade frågor inför nästkommande Näringslivsråd.  
Näringslivshandlingsplan – färdig?  
Återvändardagarna – utvärdering  
Parkeringar -husvagnar  
  
Beslut:   
Näringslivsutvecklare gör utskick via företagsregister där vi ställer frågan vilka 
frågor som bör tas upp i  rådet.  
6. Övriga tankar  
Kommunikatörstjänsten  som det finns ett 50% utrymme för i budget 2023 – kan 
den komineras med exempelvis förenings/företagsstödjare gällande 
ansökningar?  
7. Platsen för nästa möte den 25:e oktober?  
Beslut:  
Dorotea. Gabriel bestämmer var vi håller till.  

  
Sekreterare  
Linda Nordh  

  
Ordförande  
Olli Joenväärä  

  
Justerare (Genomläst av)  
Ann-Sofie Brantholm  

 


